
Spoštovani, 
 
funkcije predsednika Študentskega sveta Pravne fakultete ne opravljam več, kajti v četrtek, 9. 6. 
2022, sem podal nepreklicno odstopno izjavo zaradi zaključka študijskih obveznosti. Obveznosti 
predsednika do naslednje seje opravlja podpredsednik ŠSPF, ki je bil o tem tudi pravočasno 
obveščen. 
 
Najprej pozdravljam, da se Radio Študent zanima za delovanje ŠSPF. Upam, da se bo ta 
navdušenost poročanja o njegovem delovanju nadaljevala s poročanjem o vseh pozitivnih 
stvareh, ki jih je ŠSPF tekom let dosegel za študente Pravne fakultete. Za medij, katerega 
poslanstvo naj bi bilo poročanje o stvareh, ki naj bi bile za študente pomembne, je namreč 
presenetljivo, da se to do sedaj ni dogajalo. 
 
Glede na to, da sam nisem javna osebnost (kar sicer nisem bil tudi tekom opravljanja funkcije 
predsednika ŠSPF) pa je kakršnakoli izjava na mojem zasebnem in zaklenjenem instagram profilu 
varovana s svobodo izražanja. Sploh izjave, ki so več kot očitno poizkus črnega humorja, glede 
na to da so parodija 60+ let stare predstavitve Superman-a. Če se posameznikom zdi, da jih je 
katerakoli moja zasebna izjava razžalila imajo seveda za to na voljo primerna pravna sredstva, ki 
niso novinarska vprašanja Radia Študent. Seveda sem tem posameznikom na voljo tudi za 
pogovor, a glede na to, da so s s tem "problemom" obrnili na Radio Študent in s tem niso soočili 
mene, so jasno pokazali, da je njihov interes v javni diskreditaciji mene in ne v dejanski pridobitvi 
mojega mnenja o situaciji. 
 
V primeru objave prosim, da moj odziv objavite v celoti. 
 
S spoštovanjem, 
Andrej Fatur 
 


